
Met een commissie worden verschillende 
activiteiten voorbereid. Het idee is om 
het seizoen 2025-2026 om te dopen tot 
feestjaar met verschillende festiviteiten 
en activiteiten door het jaar heen. 
Er volgt binnenkort meer informatie over 
de invulling hiervan. Ook hiervoor zoeken 
we nog wat enthousiaste vrijwilligers die 
willen helpen.
Ondanks dat we als club gehoopt 
hadden in een andere klasse te spelen, 
is de huidige competitie een mooie 
kempische aangelegenheid. 
Met veel derby’s belooft dit een jaar te 
worden met de nodige, gezellige Super-
Sundays. Kom zeker eens kijken op 
sportpark De Lemelvelden!

Hans van Roij voorzitter

Presentatie vv Hapert Seizoen 2024/2025
De blik vooruit!
Het afgelopen voetbalseizoen was 
een seizoen met vele gezichten voor 
vv Hapert.  Terwijl ons eerste team de 
doelstelling had om bovenin mee te 
draaien in de vierde klasse, bleek al snel 
dat we erg moeilijk tot scoren kwamen. 
Dit resulteerde in een moeizaam 
seizoen waarin uiteindelijk degradatie 
onvermijdelijk was. Onze dames en JO19-1 
daarentegen kenden een veel beter 
seizoen. Via de nacompetitie wisten 
de dames uiteindelijk te promoveren 
naar de tweede klasse. Een erg knappe 
prestatie! Ook de JO19-1 was succesvol. 
In een spannende ontknoping werd 
uiteindelijk het kampioenschap behaald 
in de 2de klasse.
Binnen de vereniging wordt achter de 

Interview Salim Zeroual trainer 
selectie vv Hapert
Is de degradatie verwerkt en heb je 
nog lang nagedacht over de oorzaken?
De degradatie is gelukkig verwerkt 
alhoewel het wel vervelend aanvoelt 
als je als trainer erin blijft geloven dat 
de groep 3e klasse niveau waardig 
is. Degradatie ontstaat altijd door 
meerdere factoren: gebrek aan scorend 
vermogen, blessures, wisselvalligheid, 
omschakelmomenten, etc. 
Op een bepaald moment zit dan ook 
alles tegen.
Wat is je het meest mee- en 
tegengevallen?
Ik kijk met een tevreden gevoel terug op 
het feit dat de spelers altijd in de trainer 
hebben geloofd betreft de werkwijze. 
Dat doet je als trainer goed als een groep 
in je blijft geloven ondanks de meerdere 
1-0 nederlagen. Tevens ben ik erg 
tevreden met de trainingsopkomst en de 
wil om 100% te ontwikkelen.
Hetgeen wat me het meeste is 
tegengevallen is dat er gedurende 

schermen onverminderd hard gewerkt. 
Met de introductie van een nieuw 
jeugdbeleid en de doorontwikkeling van 
de doorlopende voetballeerlijn zetten 
we stappen naar structureel betere 
trainingen en begeleiding. Samen met 
een nieuw beleid op het gebied van 
sociale veiligheid geeft dit de juiste 
basis voor gezonde ontwikkeling en 
spelplezier. Wat dat betreft richten we 
de blik vooruit!
Ondanks de goede initiatieven merken 
we dat de druk op de bestaande club 
vrijwilligers onverminderd hoog blijft. 
Nieuwe aanwas is gewenst en het 
verplicht stellen van vrijwilligerstaken 
voor leden wordt niet uitgesloten.
Dit seizoen zetten we de voorbereidingen 
voor het 100-jarige bestaan verder voort. 

Het balletje rolt weer
Tijdens de laatste wedstrijd van vorig 
seizoen vond een heuse “remontada” 
plaats. In de finale van de nacompetitie 
heeft ons damesteam een 3-0 
achterstand om weten te buigen naar 
een 3-4 overwinning. De dames zijn 
hierdoor gepromoveerd naar de 2e 
klasse. Een geweldige prestatie. 

Onder leiding van trainer Erik Nijssen zijn 
de dames alweer volop aan het trainen 
en hebben zij de twee bekerwedstrijden 
winnend afgesloten Een goed begin dus. 
Ze zijn dus volop bezig om te zorgen dat 
ze klaar zijn voor het niveau van de 2e 
klasse waarvan de eerste wedstrijden 
ondertussen alweer zijn gespeeld.

Ook dit jaar hebben we weer een 7-tal. 
Dit team neemt deel aan een competitie 
van Dames Recreanten de Kempen. 

Rob Beeren nieuwe 
jeugdvoorzitter vv Hapert 
Sinds begin van dit seizoen ben ik de 
nieuwe jeugdvoorzitter (a.i.) van vv Hapert. 
Hierbij stel ik me graag even voor. Ik ben 43 
jaar en getrouwd met Samira. We zijn in 2017 
in Hapert komen wonen vanuit Eindhoven.  
Wij hebben twee kinderen van onszelf 
en een pleegkind die ook allemaal van 
voetbal houden.

In het dagelijks leven ben ik groepsleider 
bij ASML en werk ik in de IT-afdeling 
waar we (management) rapportages 
maken. Daarnaast ben ik voorzitter van 
de lokale politieke partij PRO5 en ook lid 
van de commissie die over grondzaken 
gaat. In mijn vrije tijd ben ik ook weer 
aan het golfen, na dit een paar jaar niet 
meer te hebben gedaan. 
Na 5 jaar als trainer vond ik het tijd voor 

het seizoen spelers te gemakkelijk 
een zondag overslaan i.v.m. vakantie, 
uitjes, eredivisie of championsleague 
wedstrijden etc. 
Je hebt zelf op een hoog niveau 
gevoetbald. Is het dan lastig om op 
een lager niveau te trainen?
Nee, ik vindt het niveau, zoals ik al heb 
aangegeven, niet van zodanig laag niveau. 
Ik verwacht ook niet dat alle spelers 
een crossball op de stropdas leggen.  
Ik kijk meer naar de ontwikkeling van 
een individu als zijnde teamontwikkeling. 
Ik vind het juist een uitdaging om deze 
groep naar een hoger niveau te tillen. 
Wat zijn je eigen leermomenten 
geweest afgelopen seizoen en zie nu 
dingen anders als toen je begon?
Ik heb geleerd om nog meer te 
communiceren met de spelers die wissel 
staan. In het verleden ben ik dit niet 
gewend geweest omdat ik de mentaliteit 
had dat je beter moest trainen om in de 
basis te staan. Deze groep vraagt wel om 
aandacht indien ze wissel staan. 
Dit heb ik tijdens mijn presentatie begin 

dit seizoen afgesproken dat ze na de 
wedstrijdbespreking kunnen blijven 
zitten indien ze uitleg willen krijgen over 
waarom we andere keuzes hebben 
gemaakt. Tevens heb ik geleerd om niet 
TE tactisch te trainen omdat dat niet bij 
iedereen blijft hangen.
Ben je tevreden over de voorbereiding 
tot nu toe?
De voorbereiding is super geweest.  
De opkomst was net als vorig jaar 
uitstekend en de spelers en de staf 
hebben er de volle 100% geloof in dat 
het een mooi seizoen kan gaan worden. 
Er is meer concurrentie gekomen en 
enkele spelers van het 2de zijn weer 
verder ontwikkeld en kloppen op de 
deur bij H1. Helaas hebben we de eerste 
competitiewedstrijd bij De Raven verloren 
maar er is nog een lange weg te gaan.
Wat verwacht je van het spelen in de 
5de klasse met allemaal derby’s?
Ik verwacht dat Hapert vaak de 
bovenliggende partij zal zijn in balbezit. 
Echter, ben ik gewaarschuwd dat 
meerdere tegenstanders zich gaan 

vv Hapert selectie

vv Hapert dames 1

ingraveren om in de counter of met 
standaardsituaties hun voordeel te 
pakken. Ik verwacht al met al mooie 
derby’s waarbij Hapert snel naar 
een doelpunt moet zoeken om de 
tegenstander te laten komen anders 
kunnen het allemaal lastige wedstrijden 
worden. 
Wanneer is het seizoen geslaagd ofwel 
wat zijn de doelstellingen?
Ik vind dat een club als vv Hapert in deze 
klasse voor het kampioenschap moet 
gaan, dat is de doelstelling. Mocht dat 
niet lukken dan is promoveren via de 
nacompetitie het doel.
Wil je verder nog iets kwijt aan de vv 
Hapert supporters?
Ik ben erg blij dat ik nog een jaar met 
de club verbonden ben. De staf en de 
spelers gaan er alles aan doen om er 
een succesvol jaar van te maken waarbij 
we dit met zijn allen in de kantine 
uitbundig kunnen vieren. Maar voor het 
zover is kunnen we alle steun van onze 
supporters gebruiken om ons doel te 
bereiken.

Een sportieve én gezellige competitie op 
de woensdagavond.

In onze jeugdteams zijn de meisjes ook 
goed vertegenwoordigd. Bij de jongere 
jeugd spelen zij samen met jongens 
in een gemengd team. Doordat bij 
vv Hapert in de leeftijdsgroep van de 
oudere jeugd voldoende meisjes zijn, 
hebben we dit seizoen  een MO17 en 
MO13 kunnen vormen. Hopelijk trekt 
dit nog meer meiden aan die graag 
willen voetballen. 

We hopen weer vele leuke wedstrijden 
te kunnen spelen en daarna een gezellige 
derde helft te beleven. 
Want dat hoort ook bij een vereniging 
als vv Hapert. 

Paula Bottram
Voetbalzaken dames/meisjes   

een nieuwe uitdaging binnen de club. 
Wat me opvalt is dat er veel mensen 
met ontzettend veel passie de club 
draaiende houden. Dat is mooi, maar 
ook kwetsbaar. De laatste tijd merken 
we dat het lastiger wordt om genoeg 
vrijwilligers te vinden. De kantine 
moet soms dicht, we hebben niet altijd 
scheidsrechters en sommige teams 
hebben moeite om een trainer/leider te 
vinden.

Ik wil graag dat we als organisatie 
slimmer gaan werken, zodat we minder 
‘brandjes’ hoeven te blussen en meer 
mensen kleinere taken kunnen laten 
oppakken. Het moet toch mogelijk zijn 
dat ouders bijvoorbeeld een paar keer 
per jaar een bardienst draaien?

Ik heb er zin in om deze problemen aan 
te pakken. Help jij mee?


